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Vragen van de leden Nijboer (PvdA) en Van der Lee (GroenLinks) aan de 
Staatssecretaris van Financiën over de verhuizing van Ferrovial (ingezonden 
21 maart 2023). 

Vraag 1
Bent u bekend met de plannen van het Spaanse bouwbedrijf Ferrovial om 
naar Nederland te verhuizen?1 

Vraag 2
Ziet u het Nederlandse belastingsysteem als een van de redenen voor 
Ferrovial om naar Nederland te verhuizen? 

Vraag 3
Heeft de Nederlandse belastingdienst of een andere Nederlandse overheids-
dienst contact gehad met vertegenwoordigers van Ferrovial voorafgaand aan 
de aankondiging tot verhuizing? Op welke momenten vond dit plaats en 
welke instanties waren daarbij betrokken? 

Vraag 4
Is er tijdens deze contacten gesproken over het Nederlandse belastingsys-
teem? 

Vraag 5
Zijn er afspraken gemaakt met Ferrovial over de toepassing van de belasting-
regels en de te betalen belastingen? 

Vraag 6
Zo ja, wat is er afgesproken en in welke vorm (bijvoorbeeld een vooroverleg 
of een ruling)? 

Vraag 7
Hoe beoordeelt u de wenselijkheid van belastingconcurrentie met andere 
EU-landen? Schaart u de reden van deze verhuizing onder het mom van 
belastingconcurrentie? 

1 https://www.nrc.nl/nieuws/2023/03/02/spaans-bouwbedrijf-ferrovial-overweegt-verhuizing-naar-
nederland-vier-vragen-en-antwoorden-a4158507
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Vraag 8
Kunt u iets zeggen over de misgelopen belastingopbrengsten voor de 
Spaanse Staat en de verwachte extra inkomsten voor Nederland?
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